
 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

       Θεσσαλονίκη, 08/01/2025 
 
Του: Βελόπουλου Κυριάκου, Προέδρου του Κόμματος, Βουλευτή Β3΄ 

Νοτίου Τομέα Αθηνών 
 
ΠΡΟΣ: Τον κ. Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων 
   
ΘΕΜΑ: «Περί της ακύρωσης της προκήρυξης για πρόσληψη 

Προέδρου και Αντιπροέδρων στον ΟΠΕΚΕ μέσω ΑΣΕΠ» 
 
Κύριε Υπουργέ, 
 
Εντύπωση προκαλεί η από πλευράς του Υπουργείου Αγροτικής Ανάπτυξης 
και Τροφίμων απόφαση ανάκλησης της προκήρυξης του γραπτού 
διαγωνισμού του ΑΣΕΠ για την πρόσληψη Προέδρου και Αντιπροέδρων στον 
ΟΠΕΚΕΠΕ (Προσκλήσεις 1ΠΔΑ/2024, 13ΠΔΑ/2024, 15ΠΔΑ/2024, 
16ΠΔΑ/2024, 17ΠΔΑ/2024 και 18ΠΔΑ/2024), στις 5 Δεκεμβρίου, δύο μέρες 

πριν την ημερομηνία διεξαγωγής του, καθώς είχε προηγηθεί η απαίτηση του 
Υπουργού να παραιτηθεί το μέχρι πρότινος Διοικητικό Συμβούλιο του 
Οργανισμού στα πλαίσια της ανασυγκρότησής του. Η απόφαση αυτή που 
σύμφωνα με το ΥΠΑΑΤ πάρθηκε, προκειμένου οι εξεταζόμενοι για τις 
προκηρυχθείσες θέσεις να πληρούν τα κριτήρια που η Ευρωπαϊκή Ένωση 
έθεσε στα πλαίσια της εποπτείας της, γεννά εύλογες απορίες: Πρώτον, πώς 
είναι δυνατόν να προκηρύσσεται η κάλυψη των συγκεκριμένων θέσεων μέσω 
γραπτού διαγωνισμού ΑΣΕΠ, δηλαδή μιας Ανεξάρτητης Αρχής και την 
τελευταία στιγμή αυτός να ακυρώνεται από το Υπουργείο Αγροτικής 
Ανάπτυξης και Τροφίμων, εφόσον μάλιστα είχε μεσολαβήσει και ένα μεγάλο 
χρονικό διάστημα από την ημερομηνία δημοσίευσής του έως την ημερομηνία 
διεξαγωγής του; Δεύτερον, εφόσον αυτός πραγματοποιήθηκε τελικά στην 
προκαθορισμένη από την σχετική προκήρυξη ημερομηνία, δημιουργείται 
νομικό κώλυμα για το ΥΠΑΑΤ, αφού, αν προσφύγουν οι εξεταζόμενοι στα 
Διοικητικά Δικαστήρια, θα δικαιωθούν και τότε το Υπουργείο οφείλει να 
εκτελέσει τη δικαστική απόφαση και να προβεί στους διορισμούς των 
επιτυχόντων ή σε αντίθετη περίπτωση, θα πρέπει να καταβάλλει αποζημίωση 
στους υποψηφίους. 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

2509

Ημερομ. Κατάθεσης:

8/1/2025



1. Για ποιον λόγο δεν υπήρξε από πλευράς του ΥΠΑΑΤ εγκαίρως η 
πρόβλεψη περί της συμμόρφωσης της χώρας με τα κριτήρια που έθεσε η ΕΕ 
στα πλαίσια της εποπτείας της για την αναδιάρθρωση του ΟΠΕΚΕΠΕ, 
προκειμένου να τεθούν αυτά ορθά κατά την προκήρυξη του εν λόγω 
διαγωνισμού και όχι εκ των υστέρων, δημιουργώντας τα προαναφερόμενα 
προβλήματα; 
 
2. Τι προτίθεστε να κάνετε, εφόσον τελικά ο διαγωνισμός διεξήχθη κανονικά 
στην προβλεπόμενη ημερομηνία και επίκειται η ανακοίνωση των επιτυχόντων 
για την κάλυψη των θέσεων; 
 
3. Για ποιον λόγο το υπό παραίτηση Δ.Σ. του Οργανισμού παραμένει ακόμη 
στη θέση του, εφόσον το ΥΠΑΑΤ ζήτησε την παραίτησή του; Γιατί δεν 
αντικαταστάθηκε από νέο προσωρινό Δ.Σ. με πρόσωπα ευρείας αποδοχής, 
έως ότου οι θέσεις πληρωθούν από τα πρόσωπα που θα στελεχώσουν το νέο 
Δ.Σ. του υπό ανασυγκρότηση ΟΠΕΚΕΠΕ μέσω του διαγωνισμού ΑΣΕΠ; 
 
Ο ερωτών Βουλευτής 
 
 
ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ 




